
Bestyrelsesmøde på Frøjkgården 26. maj kl. (17.55) 18.45-21.30             2025 – møde 4 

 

Dagsorden Referat 

Indkaldte: 

Mogens Jacobsen, 

Alice Leiva,  

Aase Bastholm Jensen 

Steffen Markussen 

Rakel Stagis Nielsen, 

Trine Kiilerich Braüner, 

Jytte Borg Madsen,  

Henrik Nielsen 

 

Afbud fra: 

Rakel 

 

0. 

Kl. 18: Pizza med beboerne efter 

bygningsgennemgang. 

Tak for mad 

1.                                                                                                                           
(18.45) 

Indledning v/ Rakel 

Indledning ved Mogens. Andagt fra KH 

2.                                                                                                                           
(18.50) 

Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden blev godkendt 

3.                                                                                                                           
(18.55) 

Godkendelse og underskrift af referat. 

Referat blev underskrevet 

4.                                                                                                                           
(19.05) 

Frøjkgården v/  

 

a. Medarbejderrepræsentant 

• Alice er valgt og deltager første gang 

den 18/8 

Velkommen til Alice i bestyrelsen.  

Alice har tidligere været personalerepræsentant i ca. 

5 år.  

b. Mogens                                                                

• Fødselsdagsfesten 18/5 

Ny studerende hoppet fra pga. skift i studie. Afløser 

er trådt til i tidsbegrænset vikariat det næste halve år. 



• Kriseberedskab – lokal arbejdsgruppe 
• Lokalaftaler (nedsat hviletid + 15 timers 

vagter) 

• Senioraftale 

• Introforløb (studerende og faglig leder) 

• Evt. fraflytning 

Møde med leverandør om evt. optimering af 

googlesøgning. 

Fin fødselsdagsfest med god opbakning – ca. 40 

deltagere.  

Intern arbejdsgruppe nedsat om kriseberedskab, der 

vil koordinere med det kommunale beredskab. 

Lokalaftale drøftes med faglige organisationer 

omkring nedsat hviletid + 15 timers vagter. 15 timers 

vagter er et ønske fra medarbejdere 

Vedtagne seniorpolitik bliver anvendt 

Introforløb til faglig leder planlagt 

5.                                                                                                                           
(19.25) 

Økonomi 

• Budgetopfølgning 

• Ekstra “stednummer” i budgettet 
• Den kommunale økonomi og betydning 

for FG 

Ny budgetopfølgning blev gennemgået og taget til 

efterretning.  

Drift og udvidelse er blevet skilt ad i 2 stednumre. 

Gennemgang af kommunens potentielle reduktioner i 

budget 2025 og dens potentielle påvirkninger på 

Frøjkgården. Vi undersøger muligheden for et fælles 

høringssvar fra selvejende institutioner i Holstebro 

Kommune.  

6.                                                                                                                           
(19.45) 

Bestyrelsen: 

• Interessentinput (jf. årshjul) 

Interessentinput udsættes til senere.  

Faglig leder deltager fremadrettet i bestyrelsesmøder 

som en del af ledelsen.  

7.                                                                                                                           
(19.50)  

Frøjkgården 

• Trivselsmåling 

• Bygningsgennemgang nr. 73 

Stadig en rigtig god trivselsmåling. Der scores over 8 

ud af 10 i snit på 6 ud af 8 spørgsmål. Fokus på 

udvikling i spørgsmål om at nå opgaver.   

Fin bygningsgang med en generel sund bygning. Få 

mindre vedligeholdelsesplaner gennemgået.  

8.                                                                                                                            
(20.00) 

Udvidelsen  

• Orientering fra møder siden sidste 

bestyrelsesmøde (byggeudvalg + 

kommune) 

• Drøftelse af indhold/tanker om 

beskæftigelsesdel. Hvilke funktioner 

skal bygningerne indeholde – har 

betydning for planlægning videre frem.  

• Forslag til fondsansøgninger 

• Hvilket mandat har byggeudvalget frem 

til bestyrelsesmødet i august? 

God kommunikation mellem vores rådgiver og vores 

kontakt ved Holstebro kommune  

Der bliver arbejdet på afklaring af placering af 

fælleshus. 

Der er behov for afklaring af hvilke funktioner der skal 

være til rådighed i beskæftigelsesdelen af 

fælleshuset. 

Mulige fonde i forbindelse med udvidelse. 

• Borgfonden 

• Sofiefonden 

• Realdania 



 Byggeudvalget har bemyndigelse til at arbejde hen 

imod vedtagelse af lokalplanen 

9.                                                                                                                            
(20.50) 

Til og fra Selveje Danmark 

• Webinar om KL´s standardkontrakter 

Deltagelse i webinar omkring KL’s 

standardkontrakter. Fået væsentlige input på 

webinar.  

10.                                                                                                                       
(21.00) 

Til og fra KH 

Information om bofællesskab i Århus. 

11.                                                                                                                       
(21.05) 

Til og fra FG´s venner 

• Lodseddelkoordinator – kandidat til det 

opsøgende arbejde? 

FG’s venner undersøger muligheden for ny 

lodseddelkoordinator. Liste delt med FG’s venner.  

 

12.                                                                                                                       
(21.20) 

Eventuelt 

Intet.  

13.                                                                                                                       
(21.25) 

Til og fra beboerne 

Intet. 

  

Vel mødt., Jytte 

 

 

Mogens Jacobsen: 

 

 

Alice Leiva: 

 

 

Aase Bastholm Jensen:  

 

 

Trine Kiilerich Braüner: 

 



 

Steffen Markussen: 

__________________________________________________________________________________________ 

 

Henrik Nielsen: 

__________________________________________________________________________________________ 

 

 

Rakel Stagis Nielsen: 

 

 

Jytte Borg Madsen: 


